
Zápisnica 89/2024 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 05. novembra 2024 o 09:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 

PhD.; Ing. Branislav Pastucha, PhD; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Aleš Ház, PhD.; Bc. Filip 

Dian 

 

Neprítomní:  

 

Pozvaný: Ing. Ladislav Starúch, PhD. 

 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 

A. Kontrola úloh (Pastucha) 

 

PROGRAM: 

1. Kaviareň a jedáleň – skúsenosti, pripomienky, návrhy (Pastucha, prizvaný Ing. Starúch) 

2. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2023/2024 (Reháková) 

3. Návrh štruktúry a odborov HaI konaní na FCHPT STU po 31.8.2026 (Polakovič, Gatial) 

4. Informácia o príprave podkladov pre VER 2026 (Polakovič) 

5. Žiadosť o odkúpenie časti pozemku v ÚZ vo Vyhniach (Pastucha) 

6. Dodatok č. 7 k Edičnému plánu vydávania študijnej literatúry na roky 2023-2024 (Polakovič) 

7. Rozličné 

 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

 

Bod A. Kontrola úloh 

V rámci kontroly úloh prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. konštatoval, že neboli žiadne termínované 

úlohy. 

 

Bod 1. Kaviareň a jedáleň – skúsenosti, pripomienky, návrhy 

Vedenie prerokovalo anketu spokojnosti zamestnancov k úrovni poskytovaných stravovacích služieb 

na FCHPT, ktorej výsledky prezentoval Ing. Ladislav Starúch, PhD. Pán prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, 

PhD. konštatoval, že otázky ankety boli „položené“ vo všeobecnej rovine. Pán doc. Ing. Aleš Ház, PhD. 

upozornil, že ankety sa zúčastnil nízky počet zamestnancov a je na mieste otázka, či nezúčastnení 

zamestnanci svojou neúčasťou vyjadrili spokojnosť alebo sa nezúčastnili z dôvodu nespokojnosti. Pán 

doc. Ing. Aleš Ház, PhD. informoval, že fakultná odborová organizácia sa tejto problematike bude 

venovať aj na budúci rok, nakoľko sa blíži koniec platnosti zmluvy a vedenie fakulty sa bude musieť 



zaoberať otázkou budúceho poskytovateľa stravy. Pani doc. Ing. Milena Reháková, PhD. sa dopytovala, 

ako sú spokojní zamestnanci na FEI STU. Vedenie zobralo predloženú správu na vedomie. 

 

Bod 2. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2023/2024 

Doc. Ing. Milena Reháková, PhD. podala základné informácie o stave rozpracovanosti pripravovanej 

správy o vzdelávacej činnosti. V rámci kapitoly propagačné aktivity fakulty požiadala pána prodekana 

prof. Ing. Miloslava Drtila, PhD. o jej aktualizáciu. Informovala, že bude požadovať dodanie niektorých 

podkladov od pedagogických tajomníkov. V rámci vecnej stránky predmetnej správy konštatovala 

zhoršenie niektorých štatistických čísel v porovnaní s minulými rokmi. Hlavne upozornila na úbytok 

študentov, zmenšený záujem o vycestovanie na zahraničné štúdium a podobne. Následne prebehla 

debata ohľadom hlavných príčin nezáujmu študentov o zahraničné študijné pobyty. Prof. Ing. Miloslav 

Drtil, PhD. sa venoval skladbe zahraničných študentov a problémom s udeľovaním víz prijatým 

zahraničným študentom. Pán dekan požiadal členov vedenia, aby si pozreli predkladanú správu 

a prípadne pripomienky zaslali pani prodekanke do konca týždňa. 

 

Bod 3. Návrh štruktúry a odborov HaI konaní na FCHPT STU po 31.8.2026 

Pán prodekan prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. predstavil dopady zlučovania odborov v súvislosti 

s platnými kritériami. Pán prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. upozornil na pravidlo, že nové kritéria 

nemôžu byť nižšie ako platné kritéria v danom čase. Pán prodekan prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. 

zároveň upozornil, že zámer vedenia ohľadom zlučovania študijných programov bude mať dopad aj na 

výberové konania. Vedenie sa následne venovalo možným požadovaným personálnym kapacitám 

a odborným garanciám v súvislosti so zamýšľanými zámermi fakulty. Pán dekan navrhol urýchlene 

zvolať spoločné stretnutie s uvažovanými odbornými garantami vytváraných študijných programov. 

Termín bol stanovený do 8.11.2024. 

 

Bod 4. Informácia o príprave podkladov pre VER 2026 

Pán prodekan prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. informoval, že každá žiadosť bude zahŕňať 3 okruhy 

hodnotenia: 

 Tvorivé (vedecké / umelecké) výstupy 

 Spoločenský dopad tvorivej (vedeckej / umeleckej) činnosti 

 Tvorivé (vedecké / umelecké) prostredie 

a že fakulta bude hodnotená v štyroch oblastiach v hodnotenia spoločenských dopadov tvorivej 

činnosti v rámci hodnotiaceho obdobia 2020-2024. Zdôraznil, že v prvom okruhu tvorivých výstupov sa 

bude predkladať 25 odkazov na výstupy (vedecké články, monografie, konferenčné príspevky, 

umelecké výstupy, atď.) v oblasti výskumu, v ktorej bude žiadosť podaná. Za každého tvorivého 

pracovníka a pracovníčku bude predložených maximálne 5 hypertextových odkazov na výstupy. Finálny 

výber výstupov pre každú žiadosť o periodické hodnotenie sa bude riadiť princípom rovnomernosti, 

podľa ktorého žiadatelia predložia rovnomerný počet výstupov na zamestnanca alebo zamestnankyňu. 

Zdôraznil, že výsledkom hodnotenia žiadosti budú tri čiastkové profily kvality za jednotlivé okruhy 

hodnotenia a jeden celkový profil kvality pracoviska, ktorý sa určí ako váhovaná hodnota okruhov 

hodnotenia (výstupy - spoločenský dopad - tvorivé prostredie) podľa skupín oblastí výskumu a to pre 

technické vedy v pomere 70% - 15% - 15%. 

Do hodnotenia budú zahrnutí zamestnanci s dĺžkou trvania pracovného pomeru viac ako 3 roky. Bude 

jedná veľká skupina, ktorá pôjde do chemických vied a tri menšie skupiny (zdravotné vedy, 



informatické a kybernetické vedy a matematické vedy). Informoval, že fakulta bude musieť mať v rámci 

veľkej skupiny 3 prípadové štúdie a v rámci troch menších skupín po jednej prípadovej štúdii. 

 

Bod 5. Žiadosť o odkúpenie časti pozemku v ÚZ vo Vyhniach 

Tajomník fakulty informoval členov vedenia o žiadosti pána Regulyho ohľadom odkúpenia časti 

pozemku vo vlastníctve STU FCHPT vo výmere cca 120 m2 z pozemku parc. č. 390 o výmere 1133 m2, 

druh pozemku záhrada, nachádzajúci sa v k.ú. Vyhne, obec Vyhne, okres Žiar nad Hronom, zapísaný na 

LV č. 146, vedenom Okresným úradom, katastrálnym odborom Žiar nad Hronom. Upozornil, že 

pozemok je možné odpredať iba prostredníctvom verejno-obchodnej súťaže a to za cenu minimálne 

stanovenú znaleckým posudkom. Tajomník uviedol, že náklady na zhotovenie GP, znaleckého posudku 

a poplatku za vklad do katastra bude musieť znášať kupujúci. 

Uznesenie č. 1: 

Vedenie Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU súhlasí s odpredajom časti pozemku 

o výmere cca 150 m2 z pôvodnej parcely parc. č. 390 o výmere 1133 m2 druh pozemku záhrada, 

nachádzajúci sa v k.ú. Vyhne, obec Vyhne, okres Žiar nad Hronom, zapísaný na LV č. 146, vedenom 

Okresným úradom, katastrálnym odborom Žiar nad Hronom za cenu určenú znaleckým posudkom, 

minimálne však za cenu 3000 eur, s tým, že prípadný záujemca bude znášať všetky súvisiace náklady 

z odpredajom pozemku a realizáciou vkladu do katastra nehnuteľností. 

 

Bod 6. Dodatok č. 7 k Edičnému plánu vydávania študijnej literatúry na roky 2023-2024 

Pán prodekan prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. predniesol návrh na zaradenie učebnice Základy 

bioinžinierstva autora doc. Ing. Vladimíta Štefucu, PhD. do edičného plánu. 

Uznesenie č. 2: 

Vedenie FCHPT STU súhlasí so zaradením učebnice Základy bioinžinierstva autora doc. Ing. Vladimíta 

Štefucu, PhD. do edičného plánu na roky 2023-2024. 

 

Bod 7. Rozličné 

 Doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala o oceňovaní študentov formou pochvalného 

uznania dekana na stretnutí 29.11.2024 o 11:00 hod. pričom okrem účasti pána dekana 

požiadala o účasť pána prodekana prof. Ing. Miloslava Drtila, PhD., príp. ďalších prodekanov. 

Zároveň požiadala zástupcu študentov Bc. Filipa Diana, aby za študentov urýchlene predložili 

návrhy na ocenenie za mimoškolské aktivity. 

 Doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predložila návrh na základe žiadosti udeliť nemenovanej 

študentke z dôvodu zdravotného stavu mimoriadne štipendium. Študentka je zaradené do 

kategórie osôb zo špecifickými potrebami a čaká na operáciu, ktorá by jej mala výrazne pomôcť. 

Pani prodekanka navrhla tejto študentke vyplácať do doby pridelenia invalidného dôchodku 

čiastku 150 eur mesačne. Vedenie s návrhom udelenia mimoriadneho štipendia vo výške 150 

eur mesačne súhlasilo – zatiaľ na dobu október 2024 – február 2025. 

 Doc. Ing. Milena Reháková, PhD. požiadala tajomníka fakulty preveriť na rektoráte informáciu, 

či fakulta dostala dotáciu na ŠVK. 

 Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. požiadal pána dekana o preverenie možnosti vyplatenia odmien 

našim študentom za účasť na veľtrhu vzdelávania Gaudeamus Bratislava, kde vďaka expozícii 

našich študentov STU táto vyhrala a získala odmenu 5000 eur. Pán prodekan žiada, aby rektorát 



prostredníctvom pána kvestora z týchto peňazí odmenil študentov za ich aktívnu činnosť na 

predmetnej akcii. 

 Bc. Filip Dian sa spýtal na dátum organizovania ChemDay. Pán prodekan potvrdil už dávnejšie 

navrhovaný dátum 26. marca 2025. 

 Tajomník fakulty navrhol umiestniť jednu z darovaných tlačiarní do novozriadeného Chillout-u. 

Zástupca študentov z návrhom súhlasil. Ostatné tlačiarne budú inštalované v rámci dekanátnych 

pracovísk. 

 Tajomník fakulty navrhol urýchlene spustiť proces výberu dodávateľa VO na obstaranie 

prístrojov a zariadení v rámci schválených projektov. V rámci spoločností, ktoré má fakulta 

k dispozícii navrhol osloviť spoločnosť ADVAL spol. s.r.o.  

 Tajomník fakulty sa spýtal, či vedenie má záujem upravovať cenu parkovného. Vedenie 

odporučilo ponechať ceny za vstup do areálu fakulty v rovnakej výške ako tento rok. 

 Tajomník fakulty informoval o možnosti inštalovania skriniek na uloženie zásielok tak, aby sa 

nemuseli doručované zásielky ukladať na vrátnici. Nevýhodou je pomerne vysoká cena. Vedenie 

neodporúča v súčasnosti vzhľadom na prezentovanú cenu nákup týchto skriniek. 

 Doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval, že v súvislosti s rekonštrukciou priestorov v SB pre 

potreby oddelenia jazykov by bolo vhodné na búracie práce osloviť v rámci ponúknutej odmeny 

našich zamestnancov a ušetriť tak nemalé finančné prostriedky. 

 

Bratislava, 05.11.2024 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 

tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overil: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

prodekanka FCHPT STU v Bratislave 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave  

 


